
[data innovation alliance] Innovative Inspiration

data innovation office <info.office@data-innovation.org>
Draft

25 June 2021 at 09:12



Databooster Newsletter #1

April 8, 2021

Upcoming Events

- **ONLINE** April 15, 2021: [Smart Services: Smart Service and IoT](#), 4.30 pm - 6 pm
- **ONLINE** April 23, 2021: [Expert Group Meeting - Digital Health](#), 4 pm - 6 pm
- **ONLINE** April 29, 2021: [Expert Group Meeting - Blockchain in Supply Chain Management](#), 12.30 pm - 1.30 pm
- **ONLINE** May 04, 2021: [Service Lunch: "Essen, Lernen, Netzwerken"](#) 11.45 am - 12.30 pm
- **ONLINE** May 25, 2021: [Expert Group Meeting - Spatial Data](#), 4 pm - 6.30 pm
- **ONLINE** June 6, 2021: [6th Swiss Text Analytics Conference](#), 8 am - 6 pm
- **ONLINE/IN PERSON** June 8, 2021: [SDS2021 - Workshops](#), 1 pm - 4.30 pm

- **ONLINE/IN PERSON June 9, 2021:** [SDS 2021](#) 8 am - 6 pm
- **June 14, 2021:** [Use-Case Talks Series](#), 6 pm - 10 pm

Databooster in Action



Booster [boo-ster]

the primary stage of a multistage rocket that provides the main thrust for launch, liftoff, and initial flight.

The Databooster is officially kicked off!

We have started at full speed. During our first active months, we have sent four calls for participation, including one topic on geospatial data analysis and one on synthetic data creation (find more information on our [website](#)). We have held our first seven scouting events. In February our Focus Topic Leaders Patricia Deflorin and Jürg Meierhofer participated in the F&E Conference on Industry 4.0 where they presented the Databooster.

If you have an idea, do get in touch with us on the email databooster@data-innovation.org - we are eager to discuss your innovation idea!

Der Databooster ist gestartet!

Während der ersten Monate haben wir vier Call for Participation versendet, darunter einer zur Geodatenanalyse und einen zur synthetischen Datenerstellung (mehr Informationen auf unserer [Webseite](#)). Weiterhin haben wir unsere ersten sieben Scouting Events durchgeführt. Im Februar haben unsere Fokusthemen-Leiter Patricia Deflorin und Jürg Meierhofer an der F&E Konferenz zu Industrie 4.0 teilgenommen, an der sie den Databooster präsentiert haben.

Haben Sie eine Idee? Treten Sie mit uns in Kontakt - Wir besprechen gerne Ihre Innovationsidee! Melden Sie sich bei databooster@data-innovation.org

SDS2021

SWISS CONFERENCE
ON DATA SCIENCE

powered by



data innovation alliance

Open Innovation workshops at SDS2021

As in previous years, we are organizing workshops the day before the SDS Conference. They will take place on the **8th of June**. This year the workshops will be part of our Databooster program. Have a look on our [SDS website](#) at the very interesting workshops and register today - participation is limited on a first come first served basis. Register on [this link](#).

Databooster in the Media

In March, Focus Topic Leaders from Industry 4.0 Philipp Schmid, Patricia Deflorin together with our President Christoph Heitz and Managing Director Gundula Heintz wrote about the Databooster and its processes. Read the article [here](#).

Open Innovation Workshops an der SDS2021

Wie in vorherigen Jahren werden am Tag vor der Konferenz, dem 8. Juni 2021, Workshops durchgeführt. Dieses Jahr werden diese Bestandteil unseres Databoosters sein. Sehen Sie sich die Agenda der Workshops auf der [SDS Webseite](#) an und registrieren Sie sich noch heute - die Teilnahme ist begrenzt und wird nach Anmeldedatum vergeben. Registrieren Sie sich unter diesem [Link](#).

Databooster in den Medien

Im März haben unsere Fokusthemen-Leiter von Industrie 4.0 Philipp Schmid und Patricia Deflorin zusammen mit unserem Präsidenten Christoph Heitz und der Geschäftsführerin Gundula Heintz den Databooster in der Fachzeitschrift "fmpo service" vorgestellt. Lesen Sie den Artikel [hier](#).

